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ZAPYTANIE Nr 0 1 4 / 2 5

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Dotyczy: interwencja w sprawie funkcjonowania maszyn z pokarmem dla ptaków. 

Na podstawie §24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2018.994 z późn. zm.) składamy zapytanie w sprawie: 

W imieniu mieszkańców Gdańska zwracamy się z zapytaniem dotyczącym 

funkcjonowania maszyn z pokarmem dla ptaków, które znajdują się w różnych częściach 

miasta. W ostatnim czasie docierają do nas liczne sygnały, że urządzenia te są puste i nie są 

regularnie uzupełniane, co podważa sens ich istnienia oraz budzi obawy o dobrostan ptactwa 

wodnego. 

Czy miasto planuje działania mające na celu przywrócenie regularnego uzupełniania pokarmu 

w tych miejscach? Jeśli tak, to w jakim terminie można spodziewać się podjęcia działań? 

Mieszkańcy podkreślają, że obecność tych automatów stanowiła wygodny i bezpieczny 

sposób dokarmiania ptaków, eliminując jednocześnie problem wyrzucania nieodpowiedniego 

pożywienia do zbiorników wodnych. Ich brak lub niewłaściwe funkcjonowanie sprawia, że 

część osób może wrócić do dokarmiania ptactwa chlebem i innymi produktami szkodliwymi 

dla ich zdrowia. 

Zgodnie z przepisem §24 ust. 6 oczekujemy odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Z poważaniem:: 

……………………………… 

Podpisy 

Wpłynęło 07.10.2025 r.


